

Title (en)

PORTABLE CREASE REMOVAL DEVICE

Title (de)

TRAGBARES DAMPFENTKNITTERUNGSGERÄT

Title (fr)

APPAREIL DE DEFROISSAGE PORTATIF

Publication

EP 3868951 A1 20210825 (FR)

Application

EP 21155088 A 20210203

Priority

FR 2001742 A 20200221

Abstract (en)

[origin: CN113373665A] A portable ironing apparatus comprises a handle (2) and a steam discharge head (3) connected to an upper end of the handle (2), the steam discharge head (3) comprises a front end comprising a treatment surface (30A) intended to face vertically the clothes to be ironed when the apparatus is held in a vertical ironing position and the handle (2) is located below the steam discharge head (3). The apparatus is characterized in that the steam discharge head (3) comprises a through opening (9) leading to the treatment surface (30A) and allowing visual observation through the steam discharge head (3).

Abstract (fr)

Appareil de défroissage portatif comprenant une poignée (2) et une tête (3) d'émission de vapeur reliée à une extrémité supérieure de la poignée (2), la tête (3) d'émission de vapeur comportant une extrémité avant comprenant une face de traitement (30A) destinée à venir verticalement en regard d'un vêtement à défroisser lorsque l'appareil est maintenu dans une position de défroissage vertical avec la poignée (2) située sous la tête (3), caractérisé en ce que la tête (3) d'émission de vapeur comporte une ouverture (9) traversante qui débouche sur la face de traitement (30A) et permet un accès visuel à travers la tête (3) d'émission de vapeur

IPC 8 full level

D06F 73/00 (2006.01)

CPC (source: CN EP)

D06F 73/00 (2013.01 - CN EP)

Citation (applicant)

US 3620055 A 19711116 - BLACHLY DONALD L, et al

Citation (search report)

- [A] CN 207552756 U 20180629 - HANGZHOU XIAOCHENG IND DESIGN CO LTD
- [A] EP 3259394 A1 20171227 - KONINKLIJKE PHILIPS NV [NL]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 3868951 A1 20210825; EP 3868951 B1 20231213; EP 3868951 C0 20231213; CN 113373665 A 20210910; FR 3107533 A1 20210827;
FR 3107533 B1 20220114

DOCDB simple family (application)

EP 21155088 A 20210203; CN 202110191392 A 20210219; FR 2001742 A 20200221